
Práce studenta v průběhu řešení:

Student pracoval samostatně:

Student konzultoval práci s vedoucím práce:

Student zapracovával připomínky vedoucího práce:

Hodnocení struktury a obsahu práce:

Cíl práce je stanoven v souladu s názvem a zásadami pro 

zpracování práce:

Jednotlivé části práce na sebe logicky navazují:

Rozsah práce odpovídá stupni odborné práce a 

zpracovávanému tématu:

Práce se zdroji:

Student využíval dostatečné množství informačních 

zdrojů vztahujících se k tématu:
Student prokázal schopnost pracovat s použitými 

informačními zdroji:

Student využíval znalosti získané během studia na DFJP:

Student v práci používal správnou odbornou 

terminologii vycházející z řešené oblasti:

Specifikace pro hodnocení požadavků z praxe:

Student využíval informace získané z praxe:                

(pouze při specifikaci 2)

 Student využíval informace získané z praxe:                

(pouze při specifikaci 3 a 4)

Formální úprava práce:

Po formální stránce práce odpovídá směrnici 

UPa č. 7/2019:

Práce je vhodně doplněna obrázky, tabulkami a 

přílohami:

V práci se vyskytují gramatické a pravopisné chyby:

Kontrola plagiátorství

Komentář ke kontrole plagiátorství

Poznámky k hodnocení 

Otázky k obhajobě

Datum: 21. 5. 2023 Podpis:

Posudek vedoucího diplomové práce
Název práce: Zkapacitnění železniční tratě Přerov – Česká Třebová

Autor práce: Matěj Moravec
Vedoucí práce: Ing. Petr Nachtigall, Ph.D.

Práci hodnotím celkově stupněm
Celkové hodnocení (známku stanovuje vedoucí DP se zohledněním výše uvedeného dílčího hodnocení)

Využití poznatků a informací získaných ze studia  a z praxe:

Práce je původní bez signifikantních shod.

Student je zaměstnancem řízení provozu SŽ, proto ho toto téma velmi zajímalo. Uvítal pak také možnost osvojit si práci v SW OpenTrack. 

Při zpracování úkolu si počínal svědomitě a precizně ladil simulaci, aby poskytovala správné výsledky. V oblasti návrhů se zaměřil na místa 

s nejvyšším potenciálem, byť je možné, že k jejich realizaci v dohledné době nedojde. Je to však jedna z prvních prací tohoto typu, která se 

věnuje změně kapacity dráhy po zavedení výhradního provozu ETCS.

Jak vnímáte přínosy zavedení ETCS v ČR?


